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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 7698 din 31.10.2016 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 octombrie 2016, ora 1300 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri, din 

care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Domnul Luchian Laurentiu Nicolae, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de 

specialitate al primarului comunei Rebricea. 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

 Domna Fanaragiu Luciana-Irina, medic medicina de familie. 

 Doamna Alexandru Anca, asistent medical – CMI Cater Carmen. 

 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - doamna consilier, MARIAN MARICICA. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 481 din 24.10.2016 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 31  

octombrie 2016, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului local al comunei 

Rebricea, pe anul 2016. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local, pentru 

trimestrul al III-lea, anul financiar 2016. 

3. Proiect de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a bunului 

imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” compus din spațiu clădire și suprafața de teren 

aferentă, aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii 

medicale. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea „Programului de deszăpezire şi combatere a 

poleiului pe drumurile din administrarea comunei Rebricea, în perioada de iarnă, 15 octombrie 

2016 – 15 martie 2017”. 

6. Proiect de hotarare privind reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

7. Interpelari si raspunsuri. 

 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
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    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a bugetului 

local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării a V-a a 

bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 

 DISCUTII:  

 Domnul consilier Zaharia Petrea intreaba daca aceasta cabina destinata celor care asigura paza 

se va instala la Tufestii de Jos? 

Domnul viceprimar spune ca va fi instalata la primarie, deoarece vine sezonul rece si va trebui 

asigurat un spatiu paznicilor. 

Domnul consilier Topor Corneliu-Romica intreaba daca nu e mai bine sa fie construita, nu sunt 

costurile mai mici? 

Domnul primar spune ca s-a alocat suma de 5500 lei. 

Domnul viceprimar arata faptul ca exista oportunitatea sa o achizitionam de la domnul Dascalu 

de la Negresti, ca o au scoasa la vanzare, fiind utilata si dotata cu tot ce este necesar.Sa nu mai stea 

paznicii in centrala termica, deoarece au fost probleme. 

Domnul consilier Nicu Doru intreaba cine se va ocupa de centrala pe timp de iarna. 

Domnul consilier raspunde ca paznicii nu sunt autorizati sa faca focul. 

Domnul primar aduce la cunostinta faptul ca intampinam mari probleme cu guardul si ca daca 

nu isi revizuieste comportamentul va intra in comisia de disciplina, unde va primi un avertisment scris. 

Domnul consilier Nicu Doru intreaba care este stadiul proiectelor cu drumurile? 

Domnul primar spune ca suntem chemati la AFIR sa semnam contractul cu drumul de 

exploatatie, cu toate ca proiectul a fost declarat eligibil tocmai din aprilie.La celalat proiect, drumul de 

la Craciunesti, inca suntem in asteptare, e posibil sa se descida o noua sesiune si atunci il vom 

redepune.Suma prevazuta in acest sens, va fi redistribuita, pentru a ne achita o parte din datorii. 

Domnul consilier Zaharia Petrea intreaba cum s-a distribuit piatra. 

Domnul primar spune ca piatra a fost achizitionata pentru drumurile afectate de inundatii, banii 

find dati prin hotarare de guvern, asa cum a stabilit comisia. 

Domnul consilier Nantu Costel arata faptul ca drumul de la Ratesu-Cuzei-Bolati a fost si inca 

este afectat de apa cazuta in urma ploilor. 

Domnul viceprimar spune ca in primavara, atunci cand au fost ploile abundente, drumul nu era 

acoperit de apa. 

Domnul primar spune ca au fost afectate drumurile de la Craciunesti si Tatomiresti, dar la 

Ratesu-Cuzei acest drum este practicabil, doar ca va trebui facuta o nivelare si pusa piatra. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

rectificării a V-a a bugetului local al comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al III-lea, anul financiar 2016. 

- Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 

bugetului local, pentru trimestrul al III-lea, anul financiar 2016. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie 

al bugetului local, pentru trimestrul al III-lea, anul financiar 2016. 

 

DISCUTII:  

Domnul consilier Nicu Doru intreaba care este cuantumul total pentru ajutorul de urgenta 

acordat pana in prezent in anul 2016 si care sunt beneficiarii. 

Doamna Onu Alina-Elena, asistent social, prezinta in intregime dosarele solicitantilor, cu 

documentele justificative care au stat la baza acordarii acestora. 

Domnul primar spune ca este o solicitare din partea doamnei Avarvarei Aurica, pentru procurare 

de medicamente. 

Doamna Onu Alina-Elena, precizeaza ca i s-a aprobat si in luna martie.Este pensionara, isi poate 

cumpara medicamentele, sunt cazuri mult mai complicate si suma pe care o mai avem, destul de mica, 

sa o lasam in cazul in care vom mai avea o alta solicitare urgenta. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

contului de execuţie al bugetului local, pentru trimestrul al III-lea, anul financiar 2016. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 
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inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

  - Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind însuşirea propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea 

inventarului, de modificare și completare a inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

privat al comunei Rebricea, atestat prin Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

- Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 

DISCUTII: 

  

Domnul primar face precizarea ca este vorba de terenul de la Ratesu-Cuzei, dintre bariera si pod, 

acolo unde va fi amplasat punctul de distributie a gazului. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind însuşirea 

propunerii Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului, de modificare și completare a 

inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al comunei Rebricea, atestat prin 

Hotărârea Consiliului Local Rebricea nr. 7/2016. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a bunului imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” 

compus din spațiu clădire și suprafața de teren aferentă, aparţinând domeniului privat al 

comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

  - Dau cuvântul domnului Luchian Laurențiu, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a bunului 

imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” compus din spațiu clădire și suprafața de teren 

aferentă, aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii 

medicale. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea concesionării prin 

licitaţie publică a bunului imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” compus din spațiu 

clădire și suprafața de teren aferentă, aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea, în 

vederea prestării de servicii medicale. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 
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concesionării prin licitaţie publică a bunului imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” 

compus din spațiu clădire și suprafața de teren aferentă, aparţinând domeniului privat al 

comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

- Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a bunului imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” 

compus din spațiu clădire și suprafața de teren aferentă, aparţinând domeniului privat al 

comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

 

DISCUTII: 

 Doamna doctor Fanaragiu Luciana-Irina spune ca activitatea ei este doar in interiorul cladirii si 

nu are nevoie de terenul aferent constructiei si nici de fantana din curte. 

Doamna consilier Marian Maricica intreaba daca are toaleta in cladire. 

Doamna doctor Fanaragiu spune ca nu are, dar ca WC-ul din exterior nu se poate numi grup 

sanitar, atat timp cat sunt doar doua scanduri.Daca voi concesiona acest spatiu voi amenaja in grup 

sanitar in interior. 

Domnul consilier Vatavu Titi spune ca fantana ar trebui imprejmuita separat, daca doamna 

doctor nu o foloseste. 

Doamna doctor spune ca sunt foarte multi oameni care vin si iau apa de la fantana pentru a da la 

animale.Daca va fi concesionat si terenul va avea probleme cu cei de la DSP cu apa.Se poate da un loc 

de casa, nu am nevoie de acest teren.Imobilul este foarte degradat, va trebui sa investesc foarte multi 

bani.Acoperisul e stricat, cand ploua intra apa prin crapaturi.Sunt de acord sa fac reparatii, dar sa se 

scada din chirie. 

Domnul primar ii aduce la cunostinta doamnei doctor ca pacientii sunt nemultumiti de program. 

Doamna doctor spune ca va trebui sa mearga la Casa de Asigurari pentru a-l modifica. 

Domnul consilier Zaharia Vasile considera ca 2 zile, marti si joi, cand este program pe cabinetul 

de la Draxeni, cate trei ore/zi nu sunt suficiente, ar trebui un program normal de 8 ore/zi. 

Doamna doctor spune ca va incerca sa respecte programul. 

Domnii consilieri Vatavu Titi si Morariu Ionel, sunt nemultumiti de raspuns si ar trebui ca 

doamna doctor sa-si dea mai mult interes pentru activitatea pe care o presteaza la cabinet. 

Domnul consilier Zaharia Vasile o intreaba pe doamna doctor ce inseamna „teren”.Pe usa scrie 

ca programul este de la 8,00-12,00 la cabinet si de la 12,00-16,00 teren.Din informatiile pe care le are 

de la populatie, stie ca nu se deplaseaza la pacienti si atunci cand acestia vin la cabinet nu sunt 

consultati.Cum se elibereaza reteta, daca nu va atingeti de un copil bolnav?Daca moare copilul? 

Doamna doctor spune ca pe teren merge doar la prioritati, reteta o elibereaza dupa 

simptomatologie, iar actul medical e doar strict problema dumneaei.Daca moare copilul, voi fi data in 

judecata si voi raspunde. 

Domnul primar arata faptul ca in situatiile de urgenta vor fi solicitati si medicii de familie, de 

aceea a invitat-o pe doamna doctor Cater Carmen, fiind desemnata pentru a fi prezenta la sedinta d-na 

asistent medical Alexandru Anca.In sezonul rece, atunci cand sunt anuntate avertizari meteo de cod 

portocaliu si rosu, suntem obligati sa asiguram permanenta si daca situatia o impune vor fi solicitati sa 

intervina si medicii de familie. 

Doamna doctor Fanaragiu Luciana-Irina spune ca in contractul cadru nu este prevazut acest 

lucru. 

Domnul primar ii aduce la cunostinta ca a fost solicitata la o urgenta si a refuzat sa se deplaseze, 

pe motiv ca nu intra in atributiile dumneaei.Totodata, domnul primar face precizarea ca anuntul pentru 

concesionarea spatiului de la Draxeni va fi publicat pe site si in mass-media si oricine e liber sa 

participe. 
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Doamna asistent Alexandru Anca spune ca va veni ori de cate ori  va fi solicitata la interventii in 

situatiile de urgenta. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

concesionării prin licitaţie publică a bunului imobil „Dispensar medical uman sat Draxeni” 

compus din spațiu clădire și suprafața de teren aferentă, aparţinând domeniului privat al 

comunei Rebricea, în vederea prestării de servicii medicale. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei 

Rebricea, în perioada de iarnă, 15 octombrie 2016 – 15 martie 2017”. 

  - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Programului de 

deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei Rebricea, în 

perioada de iarnă, 15 octombrie 2016 – 15 martie 2017”. 

- Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, 

pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea comunei 

Rebricea, în perioada de iarnă, 15 octombrie 2016 – 15 martie 2017”. 

 

DISCUTII: 

 Domnul viceprimar precizeaza ca s-a achizitionat cantitatea de 63 tone nisip, s-au transportat si 

amplasat pe drumurile comunale 31,5 tone si mai sunt 31,5 tone in depozit la sediul primariei. 

Domnul consilier Nicu Doru intreaba de ce nu s-a folosit nisip de la Draxeni. 

Domnul primar spune ca cel achizitional este de calitate superioara comparativ cu cel de la 

Draxeni.Atunci cand temperatura este sub zero grade acesta pe care il vom folosi nu ingheata. 

Domnul consilier Nicu Doru intreaba care este pretul pentru 1m3. 

Domnul viceprimar raspunde ca a fost achizitionat cu 80 lei/m3. 

Domnul consilier Robac Florin spune ca nisipul este foarte bun, daca e polei ramane la suprafata 

si are aderenta. 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind aprobarea 

„Programului de deszăpezire şi combatere a poleiului pe drumurile din administrarea 

comunei Rebricea, în perioada de iarnă, 15 octombrie 2016 – 15 martie 2017”. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
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Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

 - Dau cuvântul doamnei Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul compartimentului de 

resort la proiectul de hotărâre privind reconstituirea Consiliului comunitar consultativ. 

- Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si sport, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind reconstituirea 

Consiliului comunitar consultativ. 

DISCUTII: 

Domnul consilier Morariu Ionel spune ca domnul Rusu Virgil nominalizat ca membru ar trebui 

inlocuit cu cineva din sat, care cunoaste problemele, deoarece el nu este titular pe postul de invatator si 

nici nu este din comunitate. 

Domnul primar le spune domnilor consilieri sa vina cu propuneri. 

Doamna Onu Alina-Elena precizeaza ca din Consiliul comunitar consultativ pot face parte si 

oameni de afaceri locali. 

Domnul consilier Zaharia Petrea o propune pe doamna Merla Daniela-Elena, iar domnul 

consilier Robac Florin il propune pe domnul Craiu Dorel. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind reconstituirea 

Consiliului comunitar consultativ. 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 

   7. Interpelari si raspunsuri. 

7.1. Domnul consilier Zaharia Vasile aduce in discutie problema pe care o are cu santul din fata 

locuintei sale.In urma ploilor acesta s-a latit cu 15 cm si s-a adancit cu 10 cm. 

Domnul primar spune ca au mai ramas ceva bani alocati pentru intretinerea drumurilor.Sa 

aducem petrioaiele care sunt depozitate pe ses la Draxeni si peste sa turnam beton, insa cu 

buldoexcavatorul nu vom reusi si va trebui sa apelam la o firma cu un utilaj mai mare.Sa se 

opreasca ploile si vom interveni.  

7.2. Domnul primar ii informeaza pe domnii consilier ca institutia a aparut in presa cu cazul 

copilului Timofti.De 16 ani de cand sunt in administratie, am incercat pe cat posibil sa fie 

identificate si monitorizate familiile vulnerabile.Aceasta familie este in evidenta 

compartimentului de asistenta sociala, monitorizata si s-au efectuat numeroase vizite la 

domiciliu.La triajul din gradinita, minora a fost gasita cu paduchi.Asistentul social si cel 

comunitar au fost la locuinta familiei, li s-a distribuit produse antiparazitare, deoarece 

aveau si purici.Dupa cate inteleg conditii de locuit sunt, dar au mari probleme cu alcoolul, 

asa a ajuns si mama minorei la spital.Au sunat la ambulanta pe motiv ca a baut insecticid, 

insa medicii nu au confirmat acest lucru, doar ca era intr-o stare avansata de ebrietate, 

astfel ca cei de pe ambulanta au gasit si minora si asa au hotarat sa o ia si pe ea la 

spital.Speram ca pe viitor sa nu mai intampinam greutati, iar compartimentul de asistenta 

sociala sa monitorizeze mai atent familiile vulnerabile. 
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Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 29 noiembrie 2016, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Marian Maricica                                                 p. Onu Alina – Elena  


